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Picture Description?)

A building's exterior shows a juxtaposition of a textured stone facade and a glass grid curtain wall.

Analysis?)

This photograph captures a corner of a towering building, juxtaposing two distinct architectural styles.
On the left, a wall of tightly fitted, irregularly shaped stone tiles creates a textured, almost mosaic-like
surface, exhibiting a spectrum of earthy tones from beige to brown and grey. To the right, a modern
curtain wall dominates, characterized by a grid of slender black mullions encasing reflective glass panels.
The glass creates a dynamic interplay of light and color, reflecting hues of green, blue, and white. The
composition highlights the contrast between traditional materiality and contemporary design, inviting
contemplation on the evolution of urban landscapes.
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Picture Data

010046 - UN Grid |

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 09/2019 10/2019 12/2022
Width Height Bits/Color
Original Size 4912 px 4912 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) UN Raster |

Remarks
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      A building's exterior shows a juxtaposition of a textured stone facade and a glass grid curtain wall.
    
    
      Das Äußere eines Gebäudes zeigt eine Gegenüberstellung einer strukturierten Steinfassade und einer Glasrasterfassade.
    
    
      This photograph captures a corner of a towering building, juxtaposing two distinct architectural styles. On the left, a wall of tightly fitted, irregularly shaped stone tiles creates a textured, almost mosaic-like surface, exhibiting a spectrum of earthy tones from beige to brown and grey. To the right, a modern curtain wall dominates, characterized by a grid of slender black mullions encasing reflective glass panels. The glass creates a dynamic interplay of light and color, reflecting hues of green, blue, and white. The composition highlights the contrast between traditional materiality and contemporary design, inviting contemplation on the evolution of urban landscapes.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine Ecke eines hoch aufragenden Gebäudes ein und stellt zwei unterschiedliche Architekturstile nebeneinander. Auf der linken Seite erzeugt eine Wand aus eng anliegenden, unregelmäßig geformten Steinplatten eine strukturierte, fast mosaikartige Oberfläche, die ein Spektrum an Erdtönen von Beige über Braun bis Grau aufweist. Rechts dominiert eine moderne Vorhangfassade, die sich durch ein Raster aus schlanken schwarzen Pfosten und Riegeln auszeichnet, die reflektierende Glasscheiben umgeben. Das Glas erzeugt ein dynamisches Zusammenspiel von Licht und Farbe und reflektiert Grün-, Blau- und Weißtöne. Die Komposition unterstreicht den Kontrast zwischen traditioneller Materialität und zeitgenössischem Design und lädt zur Betrachtung der Entwicklung urbaner Landschaften ein.
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